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	中文產品名稱及別名：
	LED驅蚊燈管(T8)

	英文產品名稱及別名：
	LED Mosquito Repellent Tube (T8)

	產品型號：
	PH-TB12-DC24

	中文產品說明：


	LED驅蚊燈所發出的光線是有別於傳統的藍色冷光，是屬於黃中帶紅的暖色調。將昆蟲在夜間喜愛回集的500nm以下的波長加以截斷，造成蚊子視覺障礙，當蚊蟲進入光源照射範圍內，眼前會突然陷入一片黑暗，暫時失去視覺功能，藉此達到驅蚊效果。
使用LED燈管可較傳統日光燈管節省50%的電力，且壽命更長達3萬小時，為傳統燈管之7-10倍。
1. 專業省電型LED黃光區燈管(G13腳座), 

2. 特殊光罩, 可濾除500奈米以下的波長

3. 標準尺寸: 4呎(1212/1198m), Ø26mm

4. 輸入電壓: DC24V (外掛變壓器)

5. 光罩類型: 特殊濾光型 

6. 預估壽命: 30,000小時

7. 工作環境: -30~50度C

8. 適合場所: 一般家庭, 餐廳, 醫院診所, 公共區域 (限用室內或半戶外)

	英文產品說明：
	This product is capable of repelling mosquitoes at night due to its reddish yellow warm light, as opposed to the blue cool light emitted from ordinary LED light bulbs.  In this product, light waves below 500 mμ, which attract insects at night, are eliminated. It causes mosquitoes to lose eye sight and become blind temporarily once entering the light beam of this product. It is an eco-friendly green product. Using LED light tubes can save 50% of energy compared to traditional light tubes. It has a life-time of 30,000 hours, which is 7 to 10 times longer than that of traditional tubes. 
1. LED Photolithography Tube (G13, B-pin)
2. Special lens to filter wavelengths of less than 500 nm 
3. Standard Size: 4ft’(1212/1198m), Ø26mm

4. Input Voltage: DC24V (Power Outside)
5. Lens Type: Special Color Filter

6. Life Span: 30,000 hours
7. Work Environment: -30~50。C
8. Application:  


